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CONSILIUL JUDEŢEAN BACĂU  
Compartiment verificare şi gestionare acte administrative 
şi monitor oficial, de lucru consilieri judeţeni 
Nr.13459 din 20.05.2024 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat astăzi, 20.05.2024, în şedinţa ordinară a 

Consiliului Judeţean Bacău 
 

 
 
 

   Ședința a fost convocată în conformitate cu prevederile art.178 alin .(1)  din Codul administrativ cu 
modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia nr.482 din 14.05.2024 a Preşedintelui Consiliului 
Judeţean Bacău, comunicată în termenul prevăzut de lege consilierilor judeţeni şi adusă la cunoştinţă 
publică în presa locală, on-line şi pe site-ul consiliului judeţean.  

   Şedinţa se desfăşoară în sala mare de şedinţe a Consiliului Judeţean Bacău, cu prezenţă fizică. 
      Şedinţa fiind legal  constituită îşi poate desfăşura lucrările. 
      Lucrările şedinţei sunt conduse de domnul preşedinte Valentin Ivancea.  
   Din totalul de 35 de consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi în sală 29 de consilieri. 3 consilieri   
participă la şedinţă on-line respectiv: doamna consilier Egarmin Ana Maria, domnul consilier Pravăţ Silviu 
Ionel şi domnul consilier Vreme Valerian. Sunt absenţi următorii consilieri judeţeni: Gavriliu Adrian, 
Necula Cosmin şi Panfil Gelu Ionuţ. 
   Având în vedere proiectul ordinii de zi, la şedinţă a fost invitat să participe domnul Radu Bezniuc, 
administrator executiv al Regiei Autonome Aeroportul Internațional „George Enescu” Bacău, doamna 
Albuţ Alexandra, director general la Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bacău, şi 
doamna Crâşmaru Nataşa Gabriela, director general la Direcţia Judeţeană de Evidenţă a Persoanelor 
Bacău. 
   La şedinţă participă directorii/șefii de servicii ai direcţiilor/serviciilor din cadrul aparatului de 
specialitate. 
  Comisia economică, Comisia sănătate, asistenţă socială, tineret şi sport, Comisia educaţie, cultură,  
artă şi religie, Comisia juridică şi administraţie publică, Comisia urbanism, amenajarea teritoriului şi 
lucrări publice au emis avize favorabile pentru toate proiectele înscrise pe proiectul ordinii de zi.  

     ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Hristos a Înviat!  Bine aţi venit la şedinţa ordinară de astăzi.  
 
 

 Pentru şedinţa de astăzi, proiectul ordinii de zi este următorul: 
 

1. Aprobarea procesului - verbal al şedinţei ordinare  din data de 30.04.2024; 
 

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor cheie de performanță rezultați din Planul de 
administrare al Consiliului de administrație al R. A. AEROPORTUL INTERNAȚIONAL „GEORGE 
ENESCU” Bacău; 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

 
 

 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de 
organizare și funcționare ale Spitalului Județean de Urgență Bacău; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

 
 

 

4. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean Bacău nr. 141 din 
31.05.2023 privind darea în administrare către Consiliul Local al Comunei Ștefan cel Mare, a unui 
sector din drumul județean DJ 114, de la km 2+265 până la km 2+365, situat pe raza administrativ 
teritorială a comunei Ștefan cel Mare; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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5.  Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțării programului sportiv ,,Fotbalul amator, componenta 
vitală a fotbalului jucat în Romania și fundația pentru traiectoria dezvoltării unui jucător”; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

 

 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțării programului sportiv ,,Turneul internațional Judo fără 
bariere Ediția a IV a Bacau”; 

 
 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 
 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțării programului sportiv ,,Promovarea și dezvoltarea 
ciclismului juvenil”; 

 
 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțării programului sportiv ,,Fotbalul băcăuan - drumul spre 
înalta performanță”; 

 
 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțării programului sportiv ,,Raliul Moldovei Bacău, 3- 4 
august 2024; 

 
 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 
 

10. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de utilizare și acces asupra terenului în suprafață de 
2159 mp din zona drumului județean DJ 207F, situat în satele Bogdan Vodă, Săucești, Schineni, 
Siretu, Șerbești și extravilan din comuna Săucești, județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului 
Bacău și în administrarea Consiliului Județean Bacău, în favoarea Comunei Săucești; 

 
 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unei convenții între Județul Bacău și Orașul Târgu 
Ocna privind eșalonarea plății unui debit datorat în cadrul dosarului execuțional nr. 423/2018; 

 
 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

12. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului în 
suprafață de 276 m.p din zona drumului DJ 207G, situat în localitatea Letea Veche, comuna Letea 
Veche, din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău, în favoarea SC Delgaz Grid 
S.A. 

 
 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

 

13. Proiect de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra terenului în 
suprafață de 241 m.p. din zona drumului DJ 243B, situat în localitatea Parincea, comuna Parincea, din 
județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău, în favoarea SC Delgaz Grid S.A; 

 
 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

14. Proiect de hotărâre privind stabilirea mandatului special al reprezentantului legal al județului Bacău în 
Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor a S.C. COMPANIA REGIONALĂ DE APĂ BACĂU 
S.A. convocată pentru data de 23 mai 2024, ora 13:00; 

 
 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

15. Proiect de hotărâre privind plata cotizaţiei către Uniunea Naţională a Consiliilor Judeţene din 
România pentru anul 2024; 

 
 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

16. Proiect de hotărâre privind revocarea dreptului de administrare constituit în favoarea R.A. 
,,Administraţia română a serviciilor de trafic aerian ROMATSA asupra a 13 suprafeţe de teren, 
însumând în total 5596 mp, aflate în domeniul public al Judeţului Bacău; 

 
 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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17. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean Bacău în consiliul de 

administrație la Centrul Școlar de Educație Incluzivă nr. 2 Comănești; 
 
 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

18. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean Bacău în Comisia 
pentru evaluarea şi asigurarea calităţii la Centrul Școlar de Educație Incluzivă nr. 2 Comănești . 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

   
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi prezentate. 
 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi în forma prezentată şi se aprobă cu 32 

de voturi pentru. Domnul consilier Pravăţ Silviu Ionel, nu şi-a exercitat votul. 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel - - - 
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: În conformitate cu prevederile art. 135 alin. (8) din Codul 
administrativ, cu  modificările și completările ulterioare, propun suplimentarea ordinii de zi nr.1 cu 
următoarele puncte:  

 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțării programului sportiv ,,Dezvoltăm infrastructura 

sportivă - facilităm astfel un mediu propice pentru formarea jucătorilor de fotbal”; 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțării programului sportiv ,,Fotbalul oneștean, zbor spre 

viitor”; 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea finanțării programului sportiv ,,Sprijinirea dansului sportiv 

ca sport de performanță”; 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de incheiere al exercițiului bugetar al Județului 

Bacău și a situațiilor financiare anuale, pentru anul 2023; 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de 

organizare și funcționare ale Direcției Județene de Evidență a Persoanelor Bacău; 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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6. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Bacău nr. 
89/28.03.2023 privind aprobarea documentației tehnico-economice faza S.F./D.A.L.I. și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul „Reabilitare, eficientizare energetică și extindere 
Complex Muzeal „lulian Antonescu" Strada Nicolae Titulescu, Municipiul Bacău cu modificările și 
completările ulterioare"; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

7. Proiect de hotărâre privind asocierea Judeţului Bacău cu Arhiepiscopia Romanului şi Bacăului în 
vederea realizării în comun a obiectivului de investiţii ,,Execuţie lucrări de construcţii şi instalaţii la 
Catedrala Ortodoxă ,,Înălțarea Domnului Bacău ”- rest de executat; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice pentru obiectivul de investiții 
„Execuție lucrări de construcții și instalații la Catedrala Ortodoxă «Înălțarea Domnului» Bacău – rest 
de executat”; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pentru anul 2024 al S. C. 

COMPANIA REGIONALĂ DE APĂ BACĂU S.A. 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 
 

Adoptarea în regim de urgență a proiectului de hotărâre înscris la punctul 1 este motivată de durata 
procedurilor de achiziție din cadrul programului sportiv și de obligativitatea beneficiarului de a deconta 
cheltuielile în cursul anului curent. 

Pentru punctele 2 și 3, menționăm că având în vedere necesitatea organizării cantonamentului de 
pregătire din cadrul programului sportiv de către beneficiar la începutul lunii iunie 2024, este necesară 
adoptarea proiectelor  de hotărâre în regim de urgență. 

Pentru punctul 4 urgența este motivată de prevederile art. 57 din Legea nr. 273/2006 privind 
finanțele publice locale cu modificările și completările ulterioare și ale art. 173, alin.(1), lit. b), alin. (3) lit 
a) din Codul administrativ cu modificările și completările ulterioare, potrivit cărora ordonatorii principali 
de credite întocmesc și prezintă spre aprobare autorităților deliberative, până la 31 mai a anului următor, 
conturile anuale de execuție a bugetelor pentru anul anterior. 

Adoptarea în regim de urgență a proiectului  de hotărâre înscris la punctul 5 este motivată de faptul că 
Direcția Generală pentru Evidența Persoanelor a avizat documentația privind organigrama, statul de funcții 
și Regulamentul de organizare și funcționare pentru Direcția Județeană de Evidență a Persoanelor Bacău și 
a transmis avizul nr. 2992653 în data de 14.05.2024, iar măsurile dispuse de  Legea nr. 296/2023, cu 
modificările și completările ulterioare se impun a fi adoptate până la data de 30.06.2024, potrivit 
prevederilor art LXIX (69) din OUG NR. 115/2023 cu modificările și completările ulterioare. 

Pentru punctul 6 urgența este motivată de necesitatea încărcării urgente a Devizului general și a 
Bugetului proiectului, actualizate în urma finalizării procedurii de achiziție a lucrărilor, în platforma 
electronică destinată proiectului finanțat de P.N.R.R.- Componența 5. 

Pentru punctele 7 și 8  luând în considerare durata mare a demersurilor administrative și a 
termenelor specifice procedurilor de achiziție publică, precum și a lucrărilor de execuție – rest de executat, 
implicit iminența degradării lucrărilor executate până în prezent în lipsa finalizării lucrărilor rămase de 
executat, se impune adoptarea în regim de urgență a proiectelor. 

Pentru punctul 9 având în vedere importanța documentului în funcționarea unei societăți comerciale 
cum este CRAB, precum și faptul că Județul Bacău deține un procent majoritar din capitalul social al 
acestuia este necesară aprobarea în regim de urgență a proiectului de hotărâre. 
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  Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi 
suplimentare nr.1. 

   Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi suplimentare nr.1 în forma prezentată 
şi se aprobă în unanimitate. 

  
 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu Ionut absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

  
♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: În conformitate cu prevederile art. 135 alin. (8) din Codul 

administrativ, cu  modificările și completările ulterioare, propun suplimentarea ordinii de zi nr.2 cu 
următoarele puncte:  

 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului de 

organizare și funcționare ale Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Bacău; 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. Parc Industrial HIT 

S.A. Hemeiuș pe anul 2024 și estimări pentru 2025-2026. 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 
Adoptarea în regim de urgență a proiectului  de hotărâre înscris la punctul 1 este motivată de faptul că 

Ministerul Muncii și Solidarității Sociale prin adresa nr. 13054/2024 a transmis avizul consultativ nr. 1 din 
15.05.2024 privind structura organizatorică și numărul de personal aferente Direcției Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Bacău, iar măsurile dispuse de  Legea nr. 296/2023, cu modificările și 
completările ulterioare se impun a fi adoptate până la data de 30.06.2024, potrivit prevederilor art LXIX 
(69) din OUG NR. 115/2023 cu modificările și completările ulterioare. 

Pentru punctul 2 avand in vedere prevederile art. 6 din Ordonanta Guvernului nr. 26/2013  potrivit 
căreia “operatorii economici prezintă, în vederea aprobării, după consultarea prealabilă a organizaţiilor 
sindicale, bugetul de venituri şi cheltuieli în termen de 45 de zile de la aprobarea bugetelor locale ale 
comunelor, oraşelor, municipiilor, sectoarelor municipiului Bucureşti, judeţelor sau municipiului 
Bucureşti, după caz”, se impune adoptarea in regim de urgență a proiectului de hotărâre. 

        Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi suplimentare 
nr.2. 
 

 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi suplimentare nr.2 în forma prezentată şi 
se aprobă cu 32 de voturi pentru. Domnul consilier Pravăţ Silviu Ionel, nu şi-a exercitat votul. 
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Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel - - - 
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 

◄ Se trece la primul punct al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea îi dă cuvântul 
domnului Marius Ciprian Bogea director, Direcţia juridică şi administraţie publică locală, pentru a supune 
spre aprobare procesul-verbal al şedinţei ordinare  din data de 30.04.2024. 

 

♣ Dl Marius Ciprian Bogea director, Direcţia juridică şi administraţie publică locală: Potrivit 
prevederilor  art.182 alin. (4) coroborat cu art.138 alin. (15) din  Codul administrativ cu modificările şi 
completările ulterioare, la începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al  judeţului supune spre aprobare 
procesul-verbal al şedinţei anterioare. Având în vedere prevederile legale mai sus menţionate, supunem 
spre aprobare procesul-verbal al şedinţei ordinare  a Consiliului Judeţean Bacău din data de 30.04.2024. 

 
Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul-verbal al şedinţei ordinare 

a Consiliului Judeţean Bacău din data de 30.04.2024. 
 

Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean 
Bacău  din data de 30.04.2024 şi se aprobă în unanimitate. 

   
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   

 

 ♣ Dl Marius Ciprian Bogea director, Direcţia juridică şi administraţie publică locală: În 
conformitate cu prevederile art.243 alin.(1), lit. n), din Codul administrativ, cu modificările şi completările 
ulterioare, informez consilierii judeţeni cu privire la aplicabilitatea art.228 alin. (2), alin. (3), alin. (4) şi 
alin. (5) din acelaşi act normativ, conform cărora:    
 (2) În exercitarea funcţiei, consilierul judeţean aflat în una dintre situaţiile de conflict de interese, 
prevăzute la alin. (1) al aceluiaşi articol, are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului judeţean 
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interesul personal  pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei. 
 (3) Ulterior anunţării interesului personal, consilierul judeţean nu mai este luat în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are 
drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 
 (4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu încălcarea prevederilor 
alin.(1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr.176/2010, cu modificările şi completările 
ulterioare. 
 (5) Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie privind conflictul de 
interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 
perioadă de maximum 6 luni. 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dacă sunt situaţii de incompatibilitate, vă rog să vă anunţaţi cei 
care nu participaţi la vot. 
 ♣ Dl Droiman Alexandru, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 3 de pe ordinea de zi 
suplimentară nr.1. 
 ♣ Dl Munteanu George Daniel, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 8 de pe ordinea de zi. 
 ♣ Dl Enea Pavel Iulian, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 14 de pe ordinea de zi şi la 
punctul 9 de pe ordinea de zi suplimentară. 
 ♣ Dl Andrieş Ionuţ, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 1 de pe ordinea de zi suplimentară 
nr.2. 
 

 ◄ Se trece la punctul 2 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor cheie de performanță rezultați din Planul 
de administrare al Consiliului de administrație al R. A. AEROPORTUL INTERNAȚIONAL „GEORGE 
ENESCU” Bacău. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu  

31 de voturi pentru şi 5 abţineri, respectiv: doamna/domnul consilier Poşa Irina Diana, Popescu Gagiu 
Ştefana, Boca Laurenţiu, Melinte Ion şi Valerian Vreme. 

 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu   x 
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion   x 
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                       x 
29. Poșa Irina Diana   x 
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian   x 

  ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vreau să-l felicit pe domnul preşedinte al Consiliului de 
Administraţie Radu Bezniuc, director general executiv al R. A. AEROPORTUL INTERNAȚIONAL 
„GEORGE ENESCU” Bacău. Astăzi am anunţat încă două curse noi, Paris şi Dortmund cu o schimbare 
la Bergamo, săptămânal şi mai mult decât atât, avem destinaţii de vară anunţate. Îl felicit încă o dată şi 
iată că ajutorul consiliului judeţean şi ajutorul consilierilor judeţeni prin programul Re Conect a căpătat 
viaţă şi mai mult decât atât care acum un an de zile erau greu de estimat şi ştiţi că Aeroportul era „un 
cartof fierbinte” foarte disputat din punct de vedere politic. Ca atare, îl felicit pentru acest lucru şi 
domnule preşedinte, cât mai multe destinaţii pentru Bacău. 
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  ♣ Dl Radu Bezniuc, preşedinte al Consiliului de Administraţie Radu Bezniuc, director general 
executiv al R. A. AEROPORTUL INTERNAȚIONAL „GEORGE ENESCU” Bacău: Vă mulţumesc 
mult, pentru încredere şi sprijin. Într-adevăr a fost un an complicat şi dacă vă aduceţi aminte acum un an 
de zile eram în faţa dumneavoastră unde vă prezentam situaţia Aeroportului şi care sunt obiectivele 
noastre. Vreau să vă confirm că aproape am triplat toate aşteptările pe care le-am avut ca şi obiective 
stabilite. Sperăm să avem în continuare sprijinul dumneavoastră. Domnule preşedinte, vă mulţumesc 
mult, pentru că v-aţi asumat acest „cartof fierbinte”, aşa cum aţi spus şi sper să avem în continuare 
sprijinul consiliului judeţean şi a tuturor celor care vor să vadă cât mai multe destinaţii şi cât mai multe 
destinaţii de pe Aeroportul din Bacău. Mă bucur că am reuşit să repun Bacăul pe harta aeroporturilor 
importante din România. Sperăm să ajungem de pe locul 9 undeva pe locul 7 sau chiar 6 în funcţie de 
încărcarea care se va face, pentru că este un proces mai complex. Nu se întâmplă toate peste noapte, dar 
în acelaşi timp sunt absolut convins că ceea ce se întâmplă la Bacău, se va prezenta în cel mai bun mod. 
Vă mulţumesc, încă o dată tuturor, pentru sprijin.   
  ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vă mulţumesc şi eu şi vă asigur de tot sprijinul consiliului 
judeţean şi a consilierilor judeţeni, pentru că într-adevăr Aeroportul din Bacău este poarta de intrare în 
judeţ şi poarta de ieşire din judeţ. Sperăm ca undeva pe la finalul anului, să avem 250.000 de pasageri, 
sau mai mult? 
   ♣ Dl Radu Bezniuc, preşedinte al Consiliului de Administraţie Radu Bezniuc, director general 
executiv al R. A. AEROPORTUL INTERNAȚIONAL „GEORGE ENESCU” Bacău: Vom dubla cifra, 
sperăm să ajungem la 500.000 de pasageri, practic ceea ce a fost în 2022 şi cu acest ritm, cu această 
dinamică, sper să ajungem cel puţin al doilea Aeroport din regiune. 
  ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Chiar este o veste bună şi mă bucur că poate am reuşit ca 
scepticii de serviciu, să vadă că într-adevăr Aeroportul din Bacău a renăscut şi faptul că indiferent de ce 
parte a eşicherului politic eşti, dacă vezi adevăratele intenţii bune şi participi la ele, nu ai cum să nu ai 
satisfacţii când vezi că Aeroportul din Bacău funcţionează mai mult decât ne-am aşteptat. Noi avem 
vocaţia construcţiei şi nu a obstrucţiei. Aşa că vă felicit încă o dată şi vă doresc mult succes în continuare. 
  ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel, cetăţean al Bacăului (prezintă problema personală): Vă rog să-mi 
permiteţi să intervin. 
  ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Mă lăsaţi să votez şi la diverse discutăm cu toţi consilierii de 
faţă ca să nu stricăm şedinţa. Da?  
 

 ◄ Se trece la punctul 3 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului 
de organizare și funcționare ale Spitalului Județean de Urgență Bacău. 
 

  

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă  în 

unanimitate. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu Ionuţ  absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Țaga Aurelia x   
34. Șova Sorin x   
35. Vreme Valerian x   
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  ◄ Se trece la punctul 4 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean Bacău 
nr. 141 din 31.05.2023 privind darea în administrare către Consiliul Local al Comunei Ștefan cel Mare, a 
unui sector din drumul județean DJ 114, de la km 2+265 până la km 2+365, situat pe raza administrativ 
teritorială a comunei Ștefan cel Mare. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
 

 
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian x   

  

  ◄ Se trece la punctul 5 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea finanţării programului sportiv ,,Fotbalul amator, 
componenta vitală a fotbalului jucat în Romania și fundația pentru traiectoria dezvoltării unui jucător”. 
 

 
 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 32 

de voturi pentru. Doamna consilier Egarmin Ana Maria, nu şi-a exercitat votul. 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
 

 
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian        x   

 
 
 
 
 

 ◄ Se trece la punctul 6 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea finanţării programului sportiv ,,Turneul internațional 
Judo fără bariere Ediția a IV a Bacau”. 
 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 32 

de voturi pentru. Doamna consilier Egarmin Ana Maria, nu şi-a exercitat votul. 
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Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
 

 
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian        x   

 
  ◄ Se trece la punctul 7 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea finanţării programului sportiv ,,Promovarea și 
dezvoltarea ciclismului juvenil”. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 31 

de voturi pentru.Doamna consilier Egarmin Ana Maria şi domnul consilier Pravăţ Silviu Ionel, nu şi-au 
exprimat votul. 

 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x            
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria - - - 
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel - - - 
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian x   

 

  

 ◄ Se trece la punctul 8 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea finanţării  programului sportiv ,,Fotbalul băcăuan - 
drumul spre înalta performanță”. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 32 

de voturi pentru. Domnul consilier Munteanu George Daniel, nu participă la vot. 
 

 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
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15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   
17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George - - - 
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x           
29. Poșa Irina Diana x           
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian x   

 ◄ Se trece la punctul 9 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea finanţării programului sportiv ,,Raliul Moldovei 
Bacău, 3- 4 august 2024. 
 
 

 

     Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x            
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian x   

 ◄ Se trece la punctul 10 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de utilizare și acces asupra terenului în 
suprafață de 2159 mp din zona drumului județean DJ 207F, situat în satele Bogdan Vodă, Săucești, 
Schineni, Siretu, Șerbești și extravilan din comuna Săucești, județul Bacău, aflat în domeniul public al 
Județului Bacău și în administrarea Consiliului Județean Bacău, în favoarea Comunei Săucești. 
 

  

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   

9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x    
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   
17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x           
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21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   

29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian x   

 
  ◄ Se trece la punctul 11 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii unei convenții între Județul Bacău și Orașul 
Târgu Ocna privind eșalonarea plății unui debit datorat în cadrul dosarului execuțional nr. 423/2018. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x    
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x           
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian x   

 

 ◄ Se trece la punctul 12 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra 
terenului în suprafață de 276 m.p din zona drumului DJ 207G, situat în localitatea Letea Veche, comuna 
Letea Veche, din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău, în favoarea SC Delgaz Grid 
S.A. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x    
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x           
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian x   
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 ◄ Se trece la punctul 13 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind constituirea unui drept de uz și a unui drept de servitute asupra 
terenului în suprafață de 241 m.p. din zona drumului DJ 243B, situat în localitatea Parincea, comuna 
Parincea, din județul Bacău, aflat în domeniul public al Județului Bacău, în favoarea SC Delgaz Grid S.A. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x    
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x           
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian x   

   

 ◄ Se trece la punctul 14 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind stabilirea mandatului special al reprezentantului legal al 
județului Bacău în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor a S.C. COMPANIA REGIONALĂ DE 
APĂ BACĂU S.A. convocată pentru data de 23 mai 2024, ora 13:00. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 27 

de voturi pentru şi 7 abţineri, respectiv: doamna/domnul consilier Poşa Irina Diana, Popescu Gagiu Ştefana, 
Coşa Maricica Luminiţa, Boca LaurenţiuMelinte Ion, Margină Gelu şi Vreme Valerian. Domnul consilier 
Enea Pavel Iulian, nu participă la vot. Domnul consilier Pravăţ Silviu Ionel, nu şi-a exercitat votul. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu   x 
4. Coșa Maricica   x 
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian - - - 
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x    
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu   x 
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion   x 
20. Mititelu Mihai x           
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel - - - 
28. Popescu-Gagiu Ştefana                       x 
29. Poșa Irina Diana   x 
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian   x 
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 ◄ Se trece la punctul 15 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind plata cotizaţiei către Uniunea Naţională a Consiliilor Judeţene 
din România pentru anul 2024. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Domnul consilier Pravăţ Silviu Ionel, nu şi-a exercitat votul. 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x    
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x           
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel - - - 
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian x   

   

 ◄ Se trece la punctul 16 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind revocarea dreptului de administrare constituit în favoarea R.A. 
,,Administraţia română a serviciilor de trafic aerian ROMATSA asupra a 13 suprafeţe de teren, însumând 
în total 5596 mp, aflate în domeniul public al Judeţului Bacău. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Domnul consilier Pravăţ Silviu Ionel, nu şi-a exercitat votul. 
 

 

 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
 

 
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel - - - 
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian x   

 
 
 
 
 
 
 

  
 ◄ Se trece la punctul 17 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean Bacău în 
consiliul de administrație la Centrul Școlar de Educație Incluzivă nr. 2 Comănești. 
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 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vă rog să faceţi propuneri. Alianţa USR, PLUS, PMP (Forţa 
Dreptei) aveţi propuneri? 
 ♣ Dl Melinte Ion, consilier: Nu avem propuneri. 
 ♣ Dl Uricariu Valentin, consilier: Grupul PRO ROMÂNIA, nu are propuneri. 
 ♣ Dl Cucerescu Ion, consilier: Grupul PSD propune pe domnul consilier Patriche Emilian. 
 ♣ Dl Olteanu Petre Cezar, consilier: Grupul PNL,  propune pe domnul consilier Mititelu Mihai. 
 ♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: ALDE nu are propuneri. 
 

 Se votează. Votul este secret. 
 Rezultatul votului:  -     16 voturi pentru domnul consilier Patriche Emilian; 

- 13 voturi pentru domnul consilier Mititelu Mihai.  
- un vot nul 
-  

 ◄ Se trece la punctul 18 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean Bacău în 
Comisia pentru evaluarea şi asigurarea calităţii la Centrul Școlar de Educație Incluzivă nr. 2 Comănești. 
 
  
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vă rog să faceţi propuneri. Alianţa USR, PLUS, PMP (Forţa 
Dreptei) aveţi propuneri? 
 ♣ Dl Melinte Ion, consilier: Nu avem propuneri. 
 ♣ Dl Uricariu Valentin, consilier: Grupul PRO ROMÂNIA, nu are propuneri. 
 ♣ Dl Cucerescu Ion, consilier: Grupul PSD propune pe domnul consilier Enea Pavel Iulian. 
 ♣ Dl Olteanu Petre Cezar, consilier: Grupul PNL,  propune pe domnul consilier Marcu Costică. 
 ♣ Dna Coşa Maricica Luminiţa, consilier: ALDE nu are propuneri. 
 

 Se votează. Votul este secret. 
 Rezultatul votului:  -     15  voturi pentru domnul consilier Enea Pavel Iulian; 

- 14  voturi pentru domnul consilier Marcu Costică. 
- Doamna consilier Cosma Elena, a părăsit sala de şedinţe şi nu a votat.  

 
 ◄ Se trece la punctul 19 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea finanțării programului sportiv ,,Dezvoltăm 
infrastructura sportivă - facilităm astfel un mediu propice pentru formarea jucătorilor de fotbal”. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 32 

de voturi pentru. Domnul consilier Vreme Valerian, nu şi-a exercitat votul. 
 

 

 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
 

 
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian - - - 
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 ◄ Se trece la punctul 20 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea finanțării programului sportiv ,,Fotbalul oneștean, 
zbor spre viitor”. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 31 

de voturi pentru. 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
 

 
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian x   

 
 
 
 
 
 

 

 ◄ Se trece la punctul 21 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea finanțării programului sportiv ,,Sprijinirea dansului 
sportiv ca sport de performanță”. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 30 

de voturi pentru. Domnul consilier Droiman Alexandru, nu participă la vot. Domnul consilier Pravăţ Silviu 
Ionel şi domnul consilier Vreme Valerian, nu şi-au exercitat votul. 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
 

 
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru - - - 
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel - - - 
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian - - - 

 
 
 
 
 
 

 ◄ Se trece la punctul 22 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de incheiere al exercițiului bugetar al 
Județului Bacău și a situațiilor financiare anuale, pentru anul 2023. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
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Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
 

 
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian x   

 
 
 
 
 
  

 
 
 
 
 
 

 ◄ Se trece la punctul 23 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului 
de organizare și funcționare ale Direcției Județene de Evidență a Persoanelor Bacău. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
 

 
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian x   

 
 
 
 
 
 

 ◄ Se trece la punctul 24 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Bacău 
nr. 89/28.03.2023 privind aprobarea documentației tehnico-economice faza S.F./D.A.L.I. și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru proiectul „Reabilitare, eficientizare energetică și extindere Complex Muzeal 
„lulian Antonescu" Strada Nicolae Titulescu, Municipiul Bacău cu modificările și completările ulterioare" 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
 

 
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   

7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   
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17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian x   

 
 
 
 
 
 

 ◄ Se trece la punctul 25 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind asocierea Judeţului Bacău cu Arhiepiscopia Romanului şi 
Bacăului în vederea realizării în comun a obiectivului de investiţii ,,Execuţie lucrări de construcţii şi 
instalaţii la Catedrala Ortodoxă ,,Înălțarea Domnului Bacău ”- rest de executat. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl Bîrzu Ilie, consilier: Voiam să vă spun că grupul PNL susţine acest proiect, dar voiam o 
clarificare. Am citit în documentaţie şi am văzut că nu este trecut termenul de finalizare iar băcăuanii sunt 
interesaţi de termenul de finalizare a lucrărilor. Puteţi să ne spuneţi care este termenul de finalizare a 
Catedralei? Având în vedere importanţa acestui obiectiv atât pentru creştini cât şi ca obiectiv turistic.   

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am să supun la vot ambele proiecte de hotărâre şi după aceea vă 
răspund la întrebare. 

 
      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă 

cu 32 de voturi pentru. Domnul consilier Pravăţ Silviu Ionel, nu şi-a exercitat votul. 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
 

 
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel - - - 
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian x   

 
 
 
 
 
 

 ◄ Se trece la punctul 26 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice pentru obiectivul de 
investiții „Execuție lucrări de construcții și instalații la Catedrala Ortodoxă «Înălțarea Domnului» Bacău – 
rest de executat”. 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 32 

de voturi pentru. Domnul consilier Pravăţ Silviu Ionel, nu şi-a exercitat votul. 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
 

 
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   

6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
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15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   
17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   

27. Pravăț Silviu Ionel - - - 
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian x   

 
 
 
 
 
  

 
 
 
 
 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Domnule consilier Bîrzu Ilie, deocamdată am să vă răspund la 
următorul lucru: noi, ca şi Consiliu Judeţean din 1992 încoace finanţăm acest obiectiv, printr-un protocol 
încheiat cu Arhiepiscopia Romanului şi Bacăului. Până în acest moment, contribuţia Consiliului Judeţean 
a fost peste 12 milioane de euro, apropape 13 milioane de euro contabilizaţi de-a lungul timpului. Pe de 
altă parte, contribuţiile pentru realizarea Catedralei la tot ce ţine partea bisericească unde noi nu avem 
cunoştinţe foarte multe şi de asta suntem în această asociere. Se realizează din contribuţiile bisericii, dar 
de fapt din partea băcăuanilor în totalitatea lor. Pentru a vă da un termen de realizare este foarte greu şi eu 
de regulă nu fac acest lucru, pentru că ar însemna să mint, ceea ce dumneavoastră nu vă place şi nici eu 
nu am s-o fac. Finalizarea Catedralei depinde pe de o parte de mobilizarea noastră în ceea ce priveşte 
procedura de achiziţie pe rest de executat, dar ea merge în continuare pe ceea ce este bătut în cuie şi se 
realizează, ceea ce s-a şi văzut zilele acestea pe lucrare. Intenţia noastră este s-o finalizăm cât mai curând 
posibil, dar să vă ofer un orizont de timp în care să vă spun că într-un an de zile se realizează, ar însemna 
să vorbesc fără acoperire. Ca atare, dumneavoastră ştiţi că dacă a început această lucrare de acum 30 de 
ani finanţată ca un obiectiv al Consiliului Judeţean şi cum bine ştiţi, este un obiectiv extrem de 
emblematic pentru Bacău şi pentru biserica română. Un lucru bun nu se realizează imediat, drumul este 
greu, frumos, dar şi rezultatul va fi pe măsură. Ca atare, n-o să vă pot da un răspuns când se va finaliza. 
Vom avea un termen de execuţie în contract, dar aceasta depinde şi de faptul că ceea ce putem noi realiza 
prin contract, trebuie să fie complementar cu ceea ce face şi  Arhiepiscopia Romanului şi Bacăului. Noi 
putem să mergem doar pe ceea ce putem să facem noi, adică partea de construcţie, instalaţie electrică care 
se duce undeva în 24 de luni de la încheierea contractului de execuţie, dar diferenţa cealaltă noi nu putem 
să ne-o asumăm, pentru că ţine de contribuţia fiecăruia pe de o parte şî pe de altă parte şi de viteza de 
realizare a obiectivului unde sunt picturi, mozaic, etc. Va ieşi ceva cu totul emblematic pentru Bacău. Am 
răspuns integral?  
   ♣ Dl  Nechita Neculai, consilier: Domnule preşedinte, asta este părerea mea. Nu este o urgenţă acest 
proiect. A doua problemă, sperăm ca Înalt Preasfinţitul să nu procedeze ca şi în alte biserici făcând 
campanie şi o spun direct. 
  ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dacă adresaţi o întrebare Înalt Preasfinţitului, eu nu pot să vă 
răspund, dar eu sper, că dacă tot suntem în campanie electorală, eu ştiu că cei care fac campanie 
electrorală sunt  candidaţi şi mă refer la membri de partid. Eu din ce ştiu, campania se face de către 
Alianţa PSD – PNL. Dumneavoastră faceţi parte dintr-o alianţă şi sunt convins că mă veţi sprijini şî am 
văzut că faceţi foarte bine campanie electrală, dar eu nu pot să răspund în numele Înalt Preasfinţitului. Eu 
sunt convins că omul îşi vede de treburile bisericeşti, dar tocmai fiecare trebuie să ne vedem de treaba 
noastră. Dumneavoastră trebuie să faceţi campanie pentru PNL-PSD iar Înalt Preasfinţitul trebuie să facă 
campanie, pentru realizarea Catedralei. Una-i una, alta-i alta. Aţi înţeles? 
 ♣ Dl  Nechita Neculai, consilier: Da, am înţeles. Suntem în alianţă la municipiu iar eu mă refeream la 
judeţ unde nu suntem. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Şi la europarlamentare. Haideţi să nu politizăm. Campania o 
facem după aceste ziduri.  
 ♣ Dl  Melinte Ion, consilier: Să ştiţi că nu ne supărăm dacă cei de la PNL votează şi cu Alianţa 
Dreapta Unită, dacă tot aţi deschis subiectul.  
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Haideţi să nu politizăm această şedinţă. Nu eu am început ci doar 
am răspuns la ceea ce mi s-a adresat. 
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 ◄ Se trece la punctul 27 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pentru anul 2024 al 
S. C. COMPANIA REGIONALĂ DE APĂ BACĂU S.A. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 25 

de voturi pentru şi 6 abţineri respectiv: doamna/domnul consilier Coşa Maricica, Poşa Irina Diana, Popescu 
Gagiu Ştefana, Boca Laurenţiu, Melinte Ion şi Margină Gelu. Domnul consilier Enea Pavel Iulian, nu 
participă la vot. Domnul consilier Vreme Valerian, nu şi-a exercitat votul.  

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
 

 
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu   x 
4. Coșa Maricica   x 
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian - - - 
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu   x 
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion   x 
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                       x 
29. Poșa Irina Diana   x 
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian - - - 

 
 
 
 
 

◄ Se trece la punctul 28 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcții și a Regulamentului 
de organizare și funcționare ale Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Bacău. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 32 

de voturi pentru. Domnul consilier Andrieş Ionuţ, nu participă la vot.  
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
 

 
 

 
1. Andrieș Ionuț - - - 
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian x   

 
 ◄ Se trece la punctul 29 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al S.C. Parc 
Industrial HIT S.A. Hemeiuș pe anul 2024 și estimări pentru 2025-2026. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
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      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 
unanimitate. 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x 
 

 
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Coșa Maricica x   
5. Cosma Elena x   
6. Cristea Tina Oana x   
7. Cucerescu Ion x   
8. Droiman Alexandru x   
9. Enea Pavel Iulian x   
10. Egarmin-Ana-Maria x   
11. Filip Daniela x   
12. Gavriliu Adrian absent   
13. Grițcu Gabriel x   
14. Hîrțescu Roxana x   
15. Isvoran Vasile x   
16. Marcu Costică x   

17. Margină Gelu x   
18. Munteanu George x   
19. Melinte Ion x   
20. Mititelu Mihai x   
21. Nechita Neculai x   
22. Necula Cosmin absent   
23. Nistor Adrian x   
24. Olteanu Petre-Cezar x   
25. Panfil Gelu - Ionuţ absent   
26. Patriche Emilian x   
27. Pravăț Silviu Ionel x   
28. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
29. Poșa Irina Diana x   
30. Pleșca George Bogdan  x   
31. Pîslaru Marius x   
32. Scripăț Constantin x   
33. Șova Sorin x   
34. Uricariu Valentin x   
35. Vreme Valerian x   

 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Cât se numără voturile, ca să câştigăm timp, o să-i dau cuvântul 
domnului Pruteanu Ovidiu-Daniel. O să procedăm în felul următor: dumneavoastră o să-mi expuneţi 
punctul de vedere pe care văd că l-aţi scris şi eu o să vă răspund în ceea ce priveşte atribuţiile consiliului 
judeţean.  
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Am făcut o solicitare să vin în audienţă şi am fost refuzat. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dacă solicitarea aţi făcut-o şi doamna va programat în data de 
5.06.2024, înseamnă că nu va refuzat nimeni. Am primit solicitarea dumneavoastră, am răspuns în 
sensul acesta,  pentru că  niciunul dintre noi din Consiliul Judeţean: preşedintele, aparatul de specialitate, 
consilierii judeţeni nu au atribuţii şi competenţe, pentru a dezlega această pricină, ce s-a întâmplat acolo.  
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel:  Eu vă spun doar atât: nici măcar în ziua de astăzi nu mi s-a dat acel 
raport de anchetă. Am făcut solicitări să primesc proceduri. Au trecut două luni domnule preşedinte şi nu 
am primit nimic. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am cerut de la spital o informare cu ce anchete se derulează 
acolo ca să ştiţi şi vi le citesc chiar acum.  
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel:  Vi le pot comunica şi eu, pentru că spitalul nu mi-a mai comunicat 
nimic. Mi-au dat o fişă de observaţie la insistenţele mele şi doar atât. Şia aceea într-o calitate mediocră, 
sunt documente care nu pot fi descifrate,  mi-au dat-o la mişto şi asta-i tot. I-am rugat să-mi dea tot ce 
scrie pe documente unde este trecut numele ei. Nu mi-au dat nimic, nici măcar nu mi-au răspuns. Toate 
instituţiile mi-au răspuns, ei sunt singurii care nu mi-au răspuns nimic. Credeţi că am venit de drag aici? 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Nu! Sunt convins că nu aţi venit de drag aici. Prezenţa 
dumneavoastră aici neîngrădită arată că suntem deschişi la orice discuţie. Nici nu am ştiut că sunteţi în 
sală şi vă spun la modul cel mai cinstit. Nu am ştiut şî nici nu a fost o chestiune de a îngrădi dreptul 
cuiva. Ne-am consultat cu colegii din Spitalul Judeţean şi haideţi să finalizăm ancheta ca să vă prezint 
un rezultat. În acest moment, eu nu am cum să vă prezint un rezultat al anchetelor din cadrul Spitalului 
Judeţean, cu atât mai mult cu cât încă nu s-au finalizat. Să nu credeţi că noi vrem să acoperim ceva. O să 
facem public totul. Relaţia de subordonare dintre Spitalul Judeţean şi Consiliul Judeţean este în felul 
următor: noi suntem ordonatorul principal de credite iar ei sunt ordonatori terţiari de credite. Din alt 
punct de vedere, spitalul este în subordinea Consiliului Judeţean din punct de vedere financiar, 
investiţional şi organizaţional, dar proceduri medicale, îndrumare metodologică, ţin de Ministerul 
Sănătăţii. Oricât ne-am strădui noi să ştim ceva despre zona de sănătate, sau să fim pregătiţi din acest 
punct de vedere, nu avem cum. Nu avem cum şi nici nu este rolul nostru, dar eu vă primesc să spuneţi 
tot ce aveţi pe suflet, dar tot ce ţine administrativ de noi, nu se pune problema să nu facem. Noi am 
declanşat  corpul de control şi pe audit să verificăm procedurile  ca să vedem care sunt minusurile şi cine 
a greşit acolo. Cel mai bun răspuns vi-l poate da Colegiul Medicilor care verifică ce s-a întâmplat acolo. 
Cazul dumneavoastră eu l-am discutat şi cu domnul ministru Rafila. Să nu credeţi că a trecut neobservat, 
dar până se finalizează că acolo este o anchetă făcută şi de DSP care trebuie să ne sosească şi o anchetă 
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făcută de către Colegiul Medicilor şi dacă nu mă înşel şi cred că aşa şi este, este o anchetă penală pe 
acest caz. Este corect? 
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel:  Da, aşa este. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: În cadrul Consiliului Judeţean, nu ştiu ce măsuri putem lua noi 
în cazul medicilor responsabili de această greşeală (dacă au greşit), pentru că nu vreau să merg cu o 
prezumţie de vinovăţie ci una de nevinovăţie, dar dacă se va dovedi că ţine de noi să luăm măsuri 
drastice, să ştiţi că nu mergem cu jumătăţi de măsură, sub nicio formă. Spitalul, ca şi oricare organism 
din subordinea Consiliului Judeţean, trebuie să se supună unor reguli. Eu nu pot să nu vă primesc ţinând 
cont că sunt şi consilieri judeţeni care conduc şi sunt membri deliberativi al acestui organism, ca să vă 
spuneţi punctul de vedere.  
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: În primul rând ei au probleme, nu au nici vitamina C. Nu au 
medicamente, eu am cumpărat medicamente în ziua respectivă. Nu au nici medicamentul Controloc. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Deci eu ştiu aşa: noi avem finanţare pe spital în cadrul 
bugetului. Dacă acolo lucrurile nu se petrec corespunzător, noi avem acum acest audit financiar contabil, 
până la rezolvarea cazului.  Noi avem un audit financiar-contabil la spital din cadrul consiliului judeţean 
care verifică stocuri inclusiv cum cum se cheltuie banul public şi vă mai spun un lucru: probabil colegii 
noştri nu-l ştiu, avem şi un control în derulare de la Curtea de Conturi, pe fonduri şi asta înseamnă şi pe 
stocuri. Curtea de Conturi, auditul de la noi, Corpul de control sunt la Spitalul de Urgenţă. Până când nu 
am rezultatele şi mă refer din punct de vedere administrativ. Din punct de vedere al serviciilor medicale, 
noi nu avem dreptul să ne pronunţăm. Vă rog să mă înţelegeţi! Dumneavoastră ştiţi foarte bine că ar fi o 
depăşire a competenţei. În schimb, dacă mai sunt anumite lucruri, eu pe data de 5 iunie 2024 am spus că 
pot să ţin audienţă. Nu cred că va refuzat cineva. Dacă mai aveţi şi altceva de adăugat? 
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Am multe. Mi-aţi dat răspunsul acela, probabil aţi venit cu un 
răspuns de la spital.  
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am cerut un punct de vedere de la spital, pentru că noi nu 
suntem specialişti. 
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Teoretic răspunsul a venit de la spital şi dumneavoastră l-aţi semnat. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dumneavoastră aveţi o problemă cu mine sau cu spitalul? 
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Nu! Nu! Eu am o problemă cu spitalul, pentru că în ziua aceea când 
am dus-o pe Maria la spital pe picioarele ei, au torturat-o, au umilit-o şi  au lăsat-o fără viaţă!  Când 
spunea că o doare, că nu mai poate, ei îi spuneau că are o cădere psihică. Aici este vorba de empatie. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Este vorba de empatie, dar ştiţi foarte bine că noi nu putem 
controla empatia cadrelor medicale în abordarea faţă de pacient. Noi ce facem, facem exact ce este în 
atributul nostru, respectiv finanţare, în aşa fel încât să se asigure toate mijloacele necesare încât acolo să 
se desfăşoare  o activitate normală. Dar cum bine ştiţi, Spitalul Judeţean are dublă finanţare şi un dublu 
control, nu doar Consiliul Judeţean pe partea administrativ financiar contabilă, are o îndrumare pe parte 
metodologică dată de către Ministerul Sănătăţii dată prin DSP. Orice lucru care se tâmplă pe partea 
medicală se duce în zona respectivă şi nu în zona administrativă. Tocmai de asta aş fi vrut să am toate 
datele la dispoziţie. Ce ţine de noi, noi o să facem şi o să impunem măsuri drastice. La nivelul spitalului, 
eu vă asigur că nu o să avem sub nicio formă jumătăţi de măsură şi asta o spun public şi în faţa 
consilierilor judeţeni care mă ştiu că sunt un om serios şi nu vorbesc pe lângă.  
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Să vă mai spun o procedură pe care au încălcat-o şi nu are treabă  cu 
procedurile medicale. Au ascuns inclusiv decesul ei faţă de Poliţie maxim 24 de ore. A murit însărcinată 
cu fătul ei. Ea a murit sâmbătă şi dacă nu mă duceam eu luni la Poliţie sunt ferm convins că nu se 
întâmpla nimic. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Presupun că asta oricum este în cercetare la Poliţie, ascunderea 
unor fapte de genul acesta. 
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Am comunicat chestia asta la Poliţie, ei au verificat în registre şi nu 
au găsit nimic, iar doamna director medical a spus că ea nu a ştiut. Marţi au sunat de la Direcţia de 
Sănătate Publică,  s-o anunţe pe ea în loc să anunţe colegii că au un deces suspect. În ziua când am 
îngropat-o pe Maria m-a minţit la faza asta doamna Ţaga. Ea spune că nu a văzut pe fişa de observaţie 
dar ea pe data de 20 martie când am îngropat-o pe Maria a predat fişele medicale către unul din medici 
care a contribuit la decesul Mariei. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Ce medici erau acolo?  
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 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Nu putem discuta în sensul că nu este bine pentru ei, fiind şi 
înregistrată. Dumneavoastră aveţi în plângere toţi medicii implicaţi. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dumneavoastră spuneţi doar anumite nume. Atunci, ori lăsăm să 
se termine toate anchetele şi venim cu un raport complet şi îl dăm publicităţii, pentru că este un caz şî vă 
spun sincer, toţi suntem empatici cu el. Tuturor ni se poate întâmpla acest lucru. Haideţi să fim 
rezonabili, eu am fost în spital şi am fost tratat într-un fel sau altul. Cunosc problemele spitalului, sunt o 
parte care sunt administrative şi pe care dumneavoastră le-aţi ridicat într-un mod onest şi sunt o parte 
care nu ţin de noi, dar care ţine de schimbarea unei mentalităţi. Oricât ne-am strădui noi şi am spus-o  
public de  nenumărate ori  (colegii mei ştiu foarte bine) că oricât de multe investiţii ai face la nivelul 
Spitalului Judeţean, creşterea satisfacţiei pacientului ţine şi de cadreele medicale, nu doar de partea 
administrativă. Tot timpul a existat ca prioritate ceea ce facem pentru Spitalul Judeţean şi pentru  
pacienţi. Anul acesta sunt peste 70 de milioane de euro care îi investim în spital şi asta este pentru 
pacient. Vă rog să înţelegeţi că nu avem proceduri care nu s-au respectat. 1. Sunt de domeniul organelor 
de anchetă coroborate cu Colegiul Medicilor şi DSP. Am dreptate? 
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Da! Domnule preşedinte, dacă era prioritate pentru Spitalul 
Judeţean, Maria trăia şi eu nu eram aici. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Nu cred că Consiliul Judeţean are vreo implicare în acest lucru. 
Este ca şi cum v-aţi implica  dumneavoastră pe ceva care nu vă aparţine. Nu puteţi să spuneţi care este 
implicarea în acest caz a Consiliului Judeţean într-o dispută care nu ţine de el, că dacă avea vreo 
implicare, atunci organele de anchetă veneau către noi şi ne cereau date iar noi răspundeam. Dacă eu 
eram responsabil de treaba asta, vă asigur că eram undeva într-o anchetă, dar nu putem să extindem 
mediatic percepţia ca noi ca şi consiliu judeţean, suntem implicaţi în partea de servicii medicale. Suntem 
implicaţi în partea de administrativ, dar în partea de servicii medicale nu suntem. 
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel:Vreau să vă mai spun că zilele trecute am mai vorbit cu medici, cu 
asistente din spital. Dumneavoastră spuneţi că nu are nicio implicare Consiliul Judeţean. Consiliul 
Judeţean numeşte manageri acolo.  
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Ei au un contract şi răspundere. 
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Eu nu am reuşit să vorbesc cu doamna manager de acolo. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Fiecare manager are o răspundere. Eu am răspundere pe 
Consiliul Judeţean. Ca atare,  dacă există o abatere din partea unui cadru administrativ, nu se pune 
problema să nu se ia măsuri. Nu este numit, să ne înţelegem este în urma unui concurs care putea să fie 
oricare altcineva. A fost unul singur la concurs.  
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Totuşi trăim în România şi în Bacău. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Discutăm de caz sau facem consideraţii politice? 
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Vreau să spun că medicii cu care am discutat la spital şi asistentele 
mi-au spus că doamna manager confundă medicii cu zilierii şi ei se simt umiliţi. Eu nu am văzut-o, nu 
am cunoscut-o, dar asta mi-au zis toţi. Sunt umiliţi. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Câţi? 
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Toţi, inclusiv cei de la morgă. Au fost oameni care m-au căutat în 
privat. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Eu am să vă spun un lucru: eu m-aş feri să fac unele afirmaţii 
fără să am acoperire. Haideţi să terminăm ancheta, vă primesc în audienţă pe data de 5 iunie dacă mai 
aveţi lucruri de completat. Aţi văzut că nu aţi avut acces restricţionat în cadrul Consiliului Judeţean, aţi 
intrat liber, nicio problemă şi la fel când se vor termina anchetele vă vom da rezultatele anchetelor fără 
nicio problemă, că nu avem nimic de ascuns şi dacă se impun măsuri, probabil vor fi măsuri noi vom lua 
în măsura atribuţiilor pe care le avem, vom lua măsurile necesare şi permise de lege.  
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Vă rog eu dacă se poate ….. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Să ştiţi că eu îmi fac treaba fără să mă rugaţi. 
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Să mergem la spital şi să vedem raportul acela magic al lor şi 
ancheta făcută şi să mi se dea documentele care am dreptul să le am.  
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Eu am o fişă a postului în Consiliul Judeţean şi dacă vreţi să plec 
de aici şi să mergem acum la spital, nu este chiar potrivit. Eu v-am spus aşa şi o spun şi public, să se 
finalizeze ancheta şî o facem public. Sunteţi de acord? Asta doriţi? 
  ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Nu trebuie să fiu de acord. Pot să o pun eu public. 
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 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Nu aţi înţeles ce v-am spus! Am spus că noi nu avem nicio lipsă 
de transparenţă, suntem deschişi, v-am explicat de la început că n-a existat o cerere în care eu să ţin o zi 
de audienţă şi să nu vă primesc. Dumneavoastră vreţi să rezolvaţi cazul sau să faceţi un caz mediatic? Eu 
cred că nu ajută pe nimeni treaba asta. Eu pot să fac în felul următor: să culeg datele anchetelor aşa cum 
reiese şi ce este dat către public, ceea ce este necesar şi nu mai mult decât îmi permite legea. Mai aveţi 
ceva să ne comunicaţi?  
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Da. Dacă cei din spital munceau 10% cât au încercat să acopere 
fişele acelea după desesul Mariei, Maria trăia. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: V-am spus şi repet: Tot ceea ce iese din anchetă, se va finaliza 
cu măsuri. Ca atare, până nu avem rezultate, să nu credeţi că cineva riscă reputaţia, postul, atribuţiile, să 
nu ia măsuri pe un caz grav. Aţi înţeles? Aşteptăm rezultatele şi măsurile dispuse de organele de 
anchetă, dar  în ceea ce priveşte de noi, nu vom ezita să luăm măsuri. M-aţi înţeles? 
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Am înţeles, dar v-am spus că vreau să obţin aceste documente, 
pentru că este dreptul meu. Eu nu am nimic. Ce fac în situaţia asta? Vin aici la dumneavoastră dacă ei 
nu-mi dau ninic? Ce fac? 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Nu! O să solicităm noi.  
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Da! Dar când? Că de două luni de zile  mă duc cu zăhărelul. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dumneavoastră vorbiţi de două entităţi: o entitate care este 
ordonator principal de credite şi o entitate care este ordonator terţiar de credite şi are propria 
personalitate juridică.  
 ♣ Dl Marius Ciprian Bogea director, Direcţia juridică şi administraţie publică locală: Domnule 
Pruteanu, noi avem nişte proceduri la Consiliul Judeţean. Nimeni din afară nu a fost împiedicat să vină 
la şedinţe. Vă spun sincer că nu am ştiut că veniţi la şedinţă. Aţi venit, nu este nicio problemă, dar noi 
avem un regulament de funcţionare. În mod normal dumneavoastră trebuia să faceţi o cerere. 
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Am făcut şî am fost trimis la plimbare. 
 ♣ Dl Marius Ciprian Bogea director, Direcţia juridică şi administraţie publică locală: Nu va 
trimis nimeni la plimbare, iar pentru audienţă depuneţi o cerere şi o solicitare scrisă. 
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Am depus la doamna Mitrofan şi nu am primit nimic. 
 ♣ Dl Marius Ciprian Bogea director, Direcţia juridică şi administraţie publică locală: Doamna 
Mitrofan nu a confirmat acest aspect 
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: O să confirme. 
 ♣ Dl Marius Ciprian Bogea director, Direcţia juridică şi administraţie publică locală: Doamna 
Mitrofan ne-a spun că dumneavoastră nu aţi formulat nimic în scris, pentru a veni în audienţă. 
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Doamna Mitrofan a notat într-o agendă şi nu mi-a spus  că este 
nevoie de o cerere. Data viitoare o să mă adresez cu o cerere pentru audienţă. 
 ♣ Dl Marius Ciprian Bogea director, Direcţia juridică şi administraţie publică locală: Spitalul 
Judeţean nu este condus de Consiliul Judeţean Bacău. Spitalul este condus de un Consiliu de 
Administraţie, iar atunci când se votează în consiliul judeţean managerul este urmare a unui concurs pe 
care l-a organizat Consiliul de Administraţie. Consilierii judeţeni îndeplinesc o procedură administrativă 
conform legii sănătăţii nr.95/2006 care obligă consilierii să voteze rezultatul concursului. Asta nu 
înseamnă că, Consiliul Judeţean ascunde ceva, în afară de pârghiile pe care legea le conferă. Nu ne 
putem depăşi atribuţiile.  
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Nu va spus nimeni să depăşiţi atribuţiile. Eu am venit aici, pentru că 
nu am cu cine să vorbesc acolo şi este dreptul meu să le cer acele documente. 
 ♣ Dl Marius Ciprian Bogea director, Direcţia juridică şi administraţie publică locală: Sigur, dar 
nu învinovăţiţi consiliul judeţean! Nu acuzaţi consiliul judeţean că nu vă sprijină! 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vreau să vă mai spun un lucru: haideţi să nu ne ducem într-o 
zonă în care nu este bine, pentru că este un caz serios şi este păcat să-l ducem într-o zonă care ar putea fi 
interpretabilă. V-am răspuns la toate întrebările, vă mulţumesc pentru prezenţă şi deşi nu aveţi cerere, pe 
data de 6 iunie  sunteţi în audienţă la mine. Aţi primit toate răspunsurile posibile pe care le putem da în 
această dată. 
 ♣ Dl Pruteanu Ovidiu-Daniel: Vreau să vă spun că zilele trecute, aceeaşi secţie a omorât doi 
bebeluşi.  
 ♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: Puteţi să-i promiteţi domnului Pruteanu… 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Ce să-i promit faţa de ce i-am spus?   
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 ♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: Că o să-l sprijiniţi pentru aflarea ce s-a întâmplat acolo. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vi s-a părut că este altceva? Lăsaţi la o parte orice coloratură 
politică, pentru că nu trebuie transformat acest lucru care este foarte grav. Moartea unui om, nu poate fi 
transformată într-o luptă politică! 
 ♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: Cine a vorbit de politică?  
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Măsurile care se vor  lua, sunt măsuri administrative şi pe de altă 
parte de altă natură din punct de vedere penal, dacă organele de anchetă vor arăta că cineva este vinovat, 
îl vor învinui şi dacă este din cadrul consiliului judeţean. Aşa se va întâmpla, dar noi nu avem 
competenţa asta decât pe anumite măsuri administrative, dacă se va constata că vin în atributul 
consiliului judeţean. Mai mult decât atât, vă promit ca toate lucrurile acestea să se discute de faţă cu toţi 
consilierii judeţeni.  
 ♣ Dl Boca Laurenţiu, consilier: Asta s-a cerut! 
 ♣ Dl Nechita Neculai, consilier: Domnule Pruteanu, vă rugăm frumos să lăsăm ca ancheta să se 
termine, vedem ce se întâmplă, că nu putem noi lua această hotărâre. Noi vă transmitem condoleanţe şi 
să ştiţi că dacă putem să rezolvăm ceva, cu mare drag suntem alături de dumneavoastră. 
 
 

◄ Nemaifiind intervenţii, domnul preşedinte Valentin Ivancea declară închise lucrările şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean  Bacău din data de 20.05.2024, pentru care s-a încheiat prezentul proces-
verbal. 
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